

سيرة ذاتية C.V

Personal information	البيانات الشخصية
Name: Shaker bin Hassan bin Ali Al-khlef	الإسم : شاكور بن حسن بن علي آل خليل
my Nationality is Saudi	الجنسية: سعودي
Date of birth: 9/8/1403 AH	تاريخ الميلاد: 1403/8/9 هـ
ID number: 1032354183	رقم الهوية: 1032354183
Marital status Single	الحالة الاجتماعية: اعزب
Contact information	بيانات الاتصال
Mobile: 0544979136	جوال: 0544979136
Email : aaac3325@gmail.com	
Qualifications:	المؤهلات العلمية
high school Rating: Excellent Graduation year: 1435-1436 AH	الثانوية العامة التقدير : ممتاز سنة التخرج : 1435-1436 هـ
Scientific expertise	الخبرات العلمية
<p>• Public License + Private License</p> <p>I worked in Arabtec Construction Company as a diesel mechanic assistant from 08/2016 to 01/24/2018</p> <p>I worked at Nesma & Their Partners Contracting Company Ltd. as a diesel mechanical assistant from 1/6/2008 to 2/15/2012</p> <p>Certificate of completion of the industrial vocational training program from the General Organization for Technical Education and Vocational Training in the profession (auto mechanics) from 16/8/1427 AH to 1/19/1428 AH with a good grade</p> <p>Certificate of completion of the industrial vocational training program from the General Organization for Technical Education and Vocational Training in the profession (welding) from 1/29/1428 to 5/6/1428 AH, grade is very good</p> <p>A security guard in a security and safety institution</p> <p>Goods delivery officer at Najm Aba Hussein Foundation from 2013 to 2015</p> <p>I worked at the Saudi Reunidas Mechanics Contracting Company (two years electrical profession)</p> <p>Certificate of good conduct</p> <p>A certificate of attending an electronic development course 9/7/2020</p> <p>Certificate of Excellence in the Work Environment from the Third Millennium Training Center</p> <p>From 02/20/1441 AH to 3/24/1441 AH</p> <p>Arab Nabros Company as a restbot worker</p> <p>Saipem Saudi Arabia Co., Ltd. as a restbot worker + experience</p> <p>Eiredirect cycle</p> <p>A structural electricity course from the Higher Institute for Training from 5/5/1440 to 3/2/1441 AH, for a period of 9 months</p> <p>Al-Najlin Company for Security Guards as a security guard from 8/11/2012 to 12/7/2013 AD</p> <p>Saudi Archirodon Company Limited as an electrician from 12/14/2020 to 14/12/2021</p> <p>Al Mojil Factory for Packing Bags from 1/11/2005 to 31/5/2007 as a driver</p>	<p>• رخصة عمومي + رخصة خصوصي</p> <p>عملت في شركة ارابتك للانشاءات بمهنة مساعد ميكانيكي ديزل تاريخ من 24/01/2018 الى 08/03/2016</p> <p>عملت في شركة نسما وشركاتهم للمقاولات المحدودة بوظيفة مساعد ميكانيكي ديزل من 2008/1/6 الى 2012/2/15</p> <p>شهادة اتمام برنامج تدريب المهني الصناعي من المؤسسة العامة للتعليم الفني والتدريب المهني في مهنة (ميكانيكا سيارات) من 1427/8/16 هـ الى 1428/1/19 هـ بتقدير جيد</p> <p>شهادة اتمام برنامج تدريب المهني الصناعي من المؤسسة العامة للتعليم الفني والتدريب المهني في مهنة (اللحام) من 1428/1/29 الى 1428/6/5 هـ بتقدير جيد جدا</p> <p>حارس امن في مؤسسة امن وأمان</p> <p>مسئول تسليم بضائع في مؤسسة نجم أبا حسين من 2013 الى 2015</p> <p>عملت في شركة ميكانيكاس ريونيداس السعودية للمقاولات (مهنة كهربائي مدة سنتين)</p> <p>شهادة حسن سير وسلوك</p> <p>شهادة حضور دورة تطويرية الكترونية 2020/9/7 م</p> <p>شهادة التفوق في بيئة العمل من مركز الألفية الثالثة للتدريب من 1441/2/20 هـ الى 1441/3/24 هـ</p> <p>شركة النابروس العربية بوظيفة عامل رستبوت + خبرة</p> <p>شركة سايبم العربية السعودية المحدودة عامل رستبوت + خبرة</p> <p>دورة Eiredirect</p> <p>دورة الكهرباء الانشائية من المعهد العالي للتدريب من 1440/5/5 الى 1441/2/3 هـ مدة 9 شهور</p> <p>شركة التجلين للحراسات الامنية حارس أمن من تاريخ 2012/11/8 حتى 2013/7/12 م</p> <p>شركة أركيرودون السعودية المحدودة فني كهربائي من 2020/12/14 حتى 2021/12/14</p> <p>مصنع المعجل لأكياس التعبئة من 2005/11/1 الى 2007/5/31 بمهنة سواق</p>
Skills	المهارات
<ul style="list-style-type: none"> Ability to work under pressure. Adhering to instructions and orders issued by my superiors. Strong adherence to labor regulations. I have the spirit of cooperation and initiative in developing my work. 	<ul style="list-style-type: none"> ايجاد استخدام الحاسب الالى اللغة الانجليزية (جيد) القدرة على العمل تحت الضغط. الالتزام بالتعليمات والأوامر الصادرة من رؤسائي. الالتزام الشديد بلوائح العمل. أملك روح التعاون والمبادرة في تطوير عملي.